
Mancini: Latem próbowaliśmy pozyskać De Rossiego
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Już tylko trzy tygodnie dzielą nas od zimowej sesji transferowej. W

mediach tym samym pojawia się coraz więcej plotek, a sporo dzieje się

ponownie wokół De Rossiego, który nie ma pewnej pozycji w składzie

Zemana. 

 

Próbę pozyskania gracza latem potwierdził tymczasem w wywiadzie dla Sky Sport

24 Roberto Mancini, który na początku sezonu wielokrotnie temu zaprzeczał:

- Latem próbowaliśmy pozyskać De Rossiego, transakcja nie doszła do skutku i

koniec historii. Uważam, że De Rossi zostanie w Romie, nie sądzę, że może odejść.

 

Tymczasem ostatnie, bardzo nieprawdopodobne plotki, traktują o zainteresowaniu

Milanu, który zdaniem portalu sportmediaset.it jest gotowy wypożyczyć piłkarza

zimą z prawem do wykupu po sezonie za 20 mln euro.
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